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cr-2021-02-11-verslag bestuur cultuurraad 

Bestuur Cultuurraad  
Online via Microsoft Teams, 11 februari 2021, 20u 

Aanwezig/verontschuldigd 

 

 

Agenda  

1. Goedkeuring vorig verslag (03/11/2020) 
2. Evaluatie algemene vergadering (08/12/2020) 
3. Erkenningsaanvragen 
4. Opvolging adviezen 
5. Cultuursubsidies 
6. Cultuurjaar 2021 
7. Varia 

Volgende vergadering: 30 maart 2021 
 

 

 

 

 

 

Hesters Ren X 
Van Eynde Tony Verontschuldigd 
Rombouts Hilde X 
Lemmens Marianne X 
Van den Bergh Bart X 
Pycke Ann X 
Sysmans Ignace X 
Verbist Ernie X 
Janssens Magda X 
Verhulst Luc Verontschuldigd 
Bresseleers Gie X 
Dörflinger Simone X 
Fabry Rachel / 
Klima Charlotte X 
Van Camp Liesbeth X 
Jespers Vincent X 
Wolfs Lisbeth Op uitnodiging 
Anthonis Veerle Op uitnodiging 
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Verslag 
 
Voorzitter Ignace Sysmans benadrukt in zijn inleiding dat er tijdens deze bestuursvergadering een 
zeer belangrijk agendapunt aan bod komt, namelijk advies verlenen over de erkenningsaanvragen. 
Advies uitbrengen is een van de belangrijkste opdrachten van een adviesraad zoals de cultuurraad. 
 

1. Goedkeuring vorig verslag (03/11/2020) 
Het verslag van 3 november 2020 wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 
2. Evaluatie algemene vergadering (08/12/2020) 
De algemene vergadering ging noodgedwongen digitaal door. Complimenten aan Vincent Jespers 
om dit in elkaar te steken. De presentatie moeten we goed bijhouden, want daar gaan we in de 
toekomst nog plezier aan beleven en delen van hernemen. Alle leden kijken ernaar uit om fysiek 
samen te komen en van de algemene vergadering weer een gezellige bijeenkomst te maken. 
 
3. Erkenningsaanvragen 

Goedgekeurd: cultuur 
 

11 Juli Komitee Schoten vzw Aloeëtte 
Arti-Shock BRIVRIS 
Cantate Cantiamo 
Cinema Cabrio Curieus Schoten 
Davidsfonds Schoten De Glazen Klosjes 
De Natuurvrienden Schoten De Slisseploeg vzw 
De Trouwe Huisvogel Femma Berkenrode-Koningshof 
Femma Deuzeld Femma Schoten 
Folklore Ensemble Schoten Fotoclub Kijk en Trek 
Hello!Schoten Humanistisch Verbond Schoten 
Koninklijke Harmonie Sinte-Cecilia Koninklijke Schilderskring Hoger-Op 
Koninklijke Toneelkring Volharding vzw Kunstatelier Horizon 
Kunstkamer KWB Deuzeld 
KWB Sint-Cordula Markant vzw 
Schotense Kantorij Schotense Snorrenclub 
Scv Flippo ‘t Stokpaardje 
Taizé Vlaamse Volksbeweging Schoten 
Willemsfonds Schoten-Voorkempen  

 
 Feedback cultuurraad: 2 goedgekeurde verenigingen bestaan niet meer, met name Cinema 

Cabrio en Femma Berkenrode-Koningshof. Hoe kunnen zij dan erkenning krijgen? 
 

 Reactie schepen Charlotte Klima: uit alle communicatie is gebleken dat Cinema Cabrio nog 
steeds activiteiten wil organiseren. De gevoerde communicatie over het stopzetten van hun 
activiteiten lijkt voorlopig alleen betrekking te hebben op de organisatie van de filmweek in 
de gemeente Schoten. 
 

 Femma Berkenrode-Koningshof bestaat intussen inderdaad niet meer. De leden zijn 
overgestapt naar Femma Schoten. De aanvraag tot erkenning dateert van hiervoor. 
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Goedgekeurd: erfgoed 
 

De Reuzen van Schoten Heemkundige erfgoedvereniging Scot 
 
Goedgekeurd: maatschappelijk 
 

AMBS - Winkelcentrum Schoten vzw CD&V Schoten 
Groen Schoten Masters Schoten vzw 
N-VA Schoten Open VLD Schoten 
PVDA Schoten SP.A Schoten 
Vlaams Belang Schoten  

 
In beraad: cultuur 

 
Continuo - Vocaal en Instrumentaal Ensemble De Kerstgezellen vzw 
Gezelschapsspellenclub Cogeltje Ikeda Belgische Bonsaiclub vzw 
Jachthoorngroep Botermelck La Garenne Kantklosgroep ‘De Kievit’ 
Koningshofconcerten Koninklijke Fotovriendenkring Lambda 
Opgedoekt Schoten Stikt 
Scuderia Antverpia Tibetaans Instituut vzw 
UBA afdeling VHF Vandalen 

 
3.1. Continuo - reglement 
Voorwaarde waaraan Continuo niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 

 Actief aantal leden: 25 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: 6 

 
3.1. Continuo - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Voldoen helemaal niet” 
- “Aantal leden uit Schoten is erg weinig” 
- “Weet niet hoe bijzonder dit vocaal ensemble is?” 
- “Gebruiken Schotense kerk om te oefenen, maar zetel in Brasschaat” 
- “Zijn misschien van oorsprong Schotens?” 
- “Twijfelgeval” 

 
3.1. Continuo - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag:  

- “Unieke speler in het Schotense cultuurlandschap” 
- “Gemengd koor dat gespecialiseerd is in ‘oude’ muziek” 
- “Koor is niet liturgisch verbonden aan kerk in Schoten” 
- “Leden komen uit verschillende randgemeenten” 
- “We werken regelmatig samen met muziekacademie Schoten” 
- “Afgelopen jaar 10-jarig bestaan gevierd” 
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ADVIES CULTUURRAAD 
Het ledenaantal in Schoten voldoet niet. Er zijn genoeg andere koren in Schoten die wel aan deze 
regel voldoen. We stellen ons ook vragen bij het unieke karakter van de vereniging. Het aanbod 
van Continuo is divers en gaat verder dan louter oude muziek. Die specialisatie lijkt wat ons 
betreft dus niet helemaal te kloppen. Er is een sterkere argumentatie nodig, ook om de binding 
met Schoten duidelijk te maken. 
 
BESLUIT CULTUURRAAD: NEGATIEF ADVIES 
 
 Rechtzetting: maatschappelijke zetel van Continuo ligt wel degelijk in Schoten. Als een regel 

uit het reglement niet wordt vernoemd in de presentatie, wil dit zeggen dat de vereniging op 
basis van de erkenningsaanvraag aan die regel voldoet. Alleen regels waaraan vereniging op 
basis van aanvraag niet voldoet, worden aangehaald om verder te bespreken. 
 

3.2. De Kerstgezellen - reglement 
Voorwaarde waaraan De Kerstgezellen niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Over minstens 6 leden beschikken. 

 Actief aantal leden (enkel het bestuur): 3 
 Aantal leden woonachtig in Schoten (enkel het bestuur): 3 
 
3.2. De Kerstgezellen - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Corona is hier duidelijk de boosdoener” 
- “Akkoord met goedkeuring” 
 
3.2. De Kerstgezellen - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “10 vaste ‘leden’ naast bestuursleden” 
- “Wegens corona lag zoektocht naar bijkomende leden stil” 
- “100-tal vrijwilligers, waarvan overgrote meerderheid uit Schoten” 
 
ADVIES CULTUURRAAD 
De Kerstgezellen is een erg toegankelijke vereniging die naast haar eigen activiteiten ook een 
podium biedt aan andere Schotense verenigingen. De vereniging is ook uitsluitend actief in 
Schoten en is bovendien een unieke speler in het lokale cultuurlandschap. Drie ‘officiële leden’ 
volstaat evenwel niet, dus daar dient de vereniging in de toekomst wel rekening mee te houden. 
De binding met Schoten en het aantal Schotense vrijwilligers vinden we indrukwekkend. 
 
BESLUIT CULTUURRAAD: POSITIEF ADVIES (op voorwaarde dat vereniging in de toekomst een 
groter ledenaantal kan voorleggen) 
 
3.3. Cogeltje - reglement 
Voorwaarden waaraan Cogeltje niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 

 Actief aantal leden: 55 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: onbekend 



5 
 

Een aparte rekening hebben op naam van de vereniging. 

 Geen aparte rekening 
 
3.3. Cogeltje - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Meer info nodig over aantal leden uit Schoten en rekening” 
- “Aantonen dat helft van hun leden uit Schoten komt” 
- “Vereniging dient duidelijkheid te bieden” 
 
3.3. Cogeltje - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Een feitelijke vereniging, dus geen eigen rekening” 
- “Alle betalingen via rekening van bestuurslid” 
- “Indien nodig openen wij eigen rekening” 
- “Geen exacte info over aantal leden uit Schoten” 
- “Indien nodig kan aantal later worden bezorgd” 
- “Er zal eerst terug fysieke speeldag moeten plaatsvinden” 

 
ADVIES CULTUURRAAD 
Het gebrek aan informatie (geen ledenlijst?) doet ons vermoeden dat er geen enkele vorm van 
structuur aanwezig is bij deze vereniging. Op dit moment komt Cogeltje over als een vrijblijvend 
en niet samenhangend geheel. Tegelijk toont de vereniging een sterk sociaal engagement door 
veel mensen te betrekken bij haar werking. Mits de nodige organisatie en structuur is er 
potentieel om in de toekomst alsnog erkend te worden. We feliciteren hen met dit initiatief. 
 
BESLUIT CULTUURRAAD: NEGATIEF ADVIES (met positieve boodschap en vraag om werk te 
maken van de verschillende voorwaarden om in de toekomst erkenning aan te vragen) 
 
3.4. Ikeda Belgische Bonsaiclub - reglement 
Voorwaarden waaraan Ikeda Bonsaiclub niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 

 Actief aantal leden: 42 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: 3 
 
De hoofdzetel bevindt zich op grondgebied van Schoten en het merendeel van de activiteiten 
vindt plaats in Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen dat er in Schoten onvoldoende 
aangepaste accommodatie aanwezig is. 

 Hoofdzetel: Wommelgem 
 
3.4. Ikeda Belgische Bonsaiclub - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Voldoen niet” 
- “Hoofdzetel niet in Schoten” 
- “Twee sterke voorwaarden worden niet vervuld” 
- “Beter in Wommelgem subsidie aanvragen” 
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3.4. Ikeda Belgische Bonsaiclub - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “In buurgemeenten zijn er geen bonsaiclubs (uitz. Brecht)” 
- “Adres hoofdzetel is thuisadres voorzitter voor briefwisseling” 
- “Schotense leden willen zich niet verder engageren” 
- “Sinds begin jaren 90 actief in Kasteel van Schoten” 
- “Centrale ligging en makkelijk bereikbaar voor leden” 
- “Voldoende plaats binnen en voldoende parking buiten” 
 
ADVIES CULTUURRAAD  
Het ledenaantal in Schoten en het adres van de maatschappelijke zetel voldoen niet aan de 
erkenningsvoorwaarden. De argumentatie van de vereniging richt zich vooral op de logistieke 
band (centrale ligging en parking) met Schoten. Het is evenwel niet omdat men gebruikmaakt 
van een Schotense accommodatie dat men per definitie een Schotense vereniging is. Verder 
bevindt er zich een bonsaiclub in Brecht, dat we kunnen beschouwen als een buurgemeente. 
Mochten de Schotense leden zich verder willen engageren, zou dit een meerwaarde vormen en 
verrijkend zijn voor de gemeente. Wel hebben we positieve ervaringen met deze vereniging door 
haar deelname aan Schotense activiteiten als de WAK (Week van de Amateurkunsten). Een 
bonsaiclub blijft iets exclusief, een uniek gegeven in Vlaanderen. Naar de regel kunnen we geen 
positief advies geven, naar het hart wel. 

 Tussenkomst schepen Charlotte Klima: is het een misschien een goed idee om unieke 
verenigingen als deze niet zo negatief te bekijken en toch te erkennen? 

 
BESLUIT CULTUURRAAD: NEGATIEF ADVIES (met respect voor uniek gegeven en positieve 
samenwerking in het verleden en met vraag om aan criteria te werken) 
 
3.5. Jachthoorngroep Botermelck La Garenne - reglement 
Voorwaarde waaraan Jachthoorngroep niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 

 Actief aantal leden: 16 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: 3 
 
3.5. Jachthoorngroep - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Niet genoeg leden uit Schoten” 
- “Uniek karakter en associatie met Schoten” 
- “Typisch iets van Schoten” 
- “Misschien weinig jachthoornblazers, waardoor ze leden van andere gemeenten moeten 

rekruteren” 
 
3.5. Jachthoorngroep - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Zelf aanvraag indienen om fout (eenzijdige erkenning cultureel erfgoed) recht te zetten” 
- “Erkenning als immaterieel erfgoed volgt” 
- “Uniek binnen onze provincie” 
- “Geen vergelijkbare groepen in de wijde omgeving” 
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- “Schaars aanbod trekt leden aan uit buurgemeenten” 
- “Jachthoorn kan men nergens in een muziekacademie aanleren” 

 
ADVIES CULTUURRAAD 
Jachthoorngroep Botermelck La Garenne is een voorbeeld van een vereniging waarvoor we een 
uitzondering kunnen maken. De vereniging is uniek, heeft een hechte band met Schoten en was 
in het verleden ook nauw betrokken bij Schotense activiteiten als de WAK (Week van de 
Amateurkunsten).  
 
BESLUIT CULTUURRAAD: POSITIEF ADVIES  
 
3.6. Kantklosgroep De Kievit - reglement 
Voorwaarde waaraan De Kievit niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 

 Actief aantal leden: 25 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: 4 
 
3.6. Kantklosgroep De Kievit - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Niet genoeg leden uit Schoten” 
- “Uniek karakter en associatie met Schoten” 
- “Moeilijk, maar hoofdzetel ligt wel in Schoten” 
 
3.6. Kantklosgroep De Kievit - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Bij ons kan je alle aspecten van kloskant leren” 
- “Verspreiding en demonstraties van ons nationaal erfgoed” 
- “Deelname aan evenementen, kanttreffens en cursussen” 
- “Tweejaarlijks kantfestival in Park van Schoten” 
- “Schotense projecten: muts van Mie Bol, mondmaskers reuzen…” 
- “Zonder enige vorm van subsidies” 
- “Qua activiteiten en verspreiding uniek in wijde omgeving” 
- “Voorzitter is ook voorzitter van Belgische Kantorganisatie” 
 
ADVIES CULTUURRAAD 
De deelname aan Schotense evenementen en de samenwerking met lokale initiatieven stemt ons 
tevreden. Dit levert interessante kruisbestuiving op tussen verschillende culturele disciplines en 
toont een grote Schotense betrokkenheid en engagement aan. Bovendien organiseert De Kievit 
ook een eigen Schotense festival en is haar werking bijzonder zeldzaam en uniek.  
 
BESLUIT CULTUURRAAD: POSITIEF ADVIES 
 
3.7. Koningshofconcerten - reglement 
Voorwaarde waaraan Koningshofconcerten niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Over minstens 6 leden beschikken. 

 Actief aantal leden (enkel het bestuur): 3 
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 Aantal leden woonachtig in Schoten (enkel het bestuur): 2 
 
3.7. Koningshofconcerten - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- Geen, want nieuwe aanvraag 
 
3.7. Koningshofconcerten - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Enkel aantal bestuursleden ingevuld” 
- “Naast bestuursleden ook vrijwilligers” 
- “Actief aantal leden: 8” 
- “Aantal leden woonachtig in Schoten: 7” 
 
ADVIES CULTUURRAAD 
Koningshofconcerten hanteert een andere werkvorm dan een traditionele vereniging. Zo brengt 
de vereniging een werkgroep van mensen samen die geen ‘lid’ zijn in de strikte zin van het 
woord. Dat maakt het moeilijk om een exact ledenaantal te bepalen. Koningshofconcerten zit 
intussen al aan haar tiende editie dankzij een aantal jonge voortrekkers. Bovendien is er een 
grote verbondenheid met Schoten. 
 
BESLUIT CULTUURRAAD: POSITIEF ADVIES 
 
3.8.  Koninklijke Fotovriendenkring Lambda - reglement 
Voorwaarden waaraan Lambda niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

De hoofdzetel bevindt zich op grondgebied van Schoten en het merendeel van de activiteiten 
vindt plaats in Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen dat er in Schoten onvoldoende 
aangepaste accommodatie aanwezig is. 

 Hoofdzetel: Ekeren 
 
Een aparte rekening hebben op naam van de vereniging. 

 Geen aparte rekening 
 
Een open vereniging zijn, m.a.w. iedereen kan lid worden van de vereniging op voorwaarde dat 
hij/zij de waarden en normen, de reglementen en de doelstellingen van de vereniging eerbiedigt. 

 Geen open vereniging 
 
3.8. Koninklijke Fotovriendenkring Lambda - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Voldoen niet” 
- “Er zijn in Schoten ook fotoclubs” 
- “Er wordt aan 3 voorwaarden niet voldaan” 
- “Eerder niet” 
 
3.8. Koninklijke Fotovriendenkring Lambda - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Zijn ons bewust van de anomalie in onze clubwerking” 
- “Doel is bestaande leden samenbrengen in culturele activiteiten” 
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- “Leden moeten kaderen binnen een hechte vriendenkring” 
- “Activiteiten vinden plaats in Schoten” 
- “Meerderheid van de leden woont in Schoten” 
- “Adres hoofdzetel is thuisadres voorzitter” 
- “Jarenlange aanwezigheid bij cultuur in Schoten” 
 
ADVIES CULTUURRAAD 
Fotovriendenkring Lambda is in het verleden nog volwaardig lid geweest van de cultuurraad. Het 
ontbreken van een eigen rekening roept bij ons vragen op, net als het gesloten karakter van de 
vereniging. Je moet bevriend zijn om lid te kunnen worden. Geen vrijheid van lidmaatschap dus, 
wel vriendschap als voorwaarde om deel te nemen. Dit toont aan dat het gaat om een besloten 
vriendenkring, wat zijn waarde heeft, maar niet strookt met het erkenningsreglement. 
 
BESLUIT CULTUURRAAD: NEGATIEF ADVIES 
 
3.9. Opgedoekt - reglement 
Voorwaarde waaraan Opgedoekt niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Over minstens 6 leden beschikken. 

 Actief aantal leden (enkel het bestuur): 3 
 Aantal leden woonachtig in Schoten (enkel het bestuur): 2 
 
3.9. Opgedoekt - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Voldoen niet” 
- “Onduidelijk hoe zij werken en wat de meerwaarde betreft” 
- “Akkoord met goedkeuring” 
 
3.9. Opgedoekt - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Werken niet met systeem van betalende leden” 
- “In 2020 hebben meer dan 30 kinderen, jongeren en volwassen met ons aan 

cultuurparticipatie gedaan” 
- “De meerderheid van deze deelnemers zijn Schotenaren” 
 
ADVIES CULTUURRAAD 
Opgedoekt is als vereniging nog redelijk onbekend voor ons. Het aanbod is vrij uniek in Schoten 
en omstreken: musical en theater voor kinderen en jongeren. De jonge en enthousiaste 
initiatiefnemers blijven ook tijdens deze pandemie aan de slag met de min 12-jarigen. Dit alles 
maakt van Opgedoekt een waardevol initiatief dat het voordeel van de twijfel verdient. 
 
BESLUIT CULTUURRAAD: POSITIEF ADVIES (op voorwaarde dat vereniging zich in de toekomst 
meer structureert en organiseert conform het erkenningsreglement) 
 
3.10. Schoten Stikt - reglement 
Voorwaarde waaraan Schoten Stikt niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 



10 
 

 Actief aantal leden: 72 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: 31 
 
3.10. Schoten Stikt - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Aantal leden uit Schoten komt aardig in de buurt van de helft” 
- “Akkoord met goedkeuring” 
 
3.10. Schoten Stikt - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Unieke naaiclub in de wijde omgeving” 
- “Groot ledenaantal t.o.v. vergelijkbare verenigingen” 
- “Lage ledenbijdrage (70 euro/jaar) en bijhorende voordelen” 
- “Organiseren sew-a-longs met gedetailleerde fotohandleiding” 
- “Gratis materiaal ter beschikking: strijkijzers, overlockmachines, patroonpapier, bibliotheek 

met magazines en naaiboeken… 
- “Beschikken over veel kennis waar alle leden mee van genieten” 
 
ADVIES CULTUURRAAD 
Een uniek concept, uitgebreide kennis en groot ledenaantal maken van Schoten Stikt een 
vereniging waar we positief tegenover staan. 
 
BESLUIT CULTUURRAAD: POSITIEF ADVIES 
 
3.11. Scuderia Antverpia - reglement 
Voorwaarde waaraan Scuderia Antverpia niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 

 Actief aantal leden: 10 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: 2 
 
3.11. Scuderia Antverpia - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Voldoen niet” 
- “Niet akkoord met goedkeuring” 
- “Uniek karakter” 
- “Meer bekendheid betekent misschien meer leden uit Schoten” 
 
3.11. Scuderia Antverpia - feedback vereniging  
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Zeer specifieke hobby: radio controlled wagentjes besturen” 
- “Wegens specifiek karakter geen tientallen leden uit 1 gemeente” 
- “Enige club in de provincie Antwerpen” 
- “Onze leden komen uit diverse buurgemeenten” 
- “In al die gemeenten bestaat er zo geen vereniging, dus wij vullen een nood uit de regio in” 
- “Wij dragen de naam Schoten nationaal en internationaal uit” 
- “Nederlanders en Fransen nemen deel aan wedstrijden in Cogelshof” 
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ADVIES CULTUURRAAD 
Scuderia Antverpia is in alle opzichten een unieke vereniging waarvoor we een uitzondering 
kunnen maken m.b.t. het aantal leden woonachtig in Schoten. 
 
BESLUIT CULTUURRAAD: POSITIEF ADVIES 
 
3.12. Tibetaans Instituut - reglement 
Voorwaarde waaraan Tibetaans Instituut niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 

 Actief aantal leden: 365 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: 12 
 
3.12. Tibetaans Instituut - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- Geen, want nieuwe aanvraag 
 
3.12. Tibetaans Instituut - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Actief aantal betalende Nederlandstalige leden in België: 365” 
- “Aantal betalende leden woonachtig in Schoten: 12” 
- “In ons relatiebestand zitten 604 contacten met adres in Schoten” 
 
ADVIES CULTUURRAAD  
Het Tibetaans Instituut is gevestigd in Schoten. De Boeddhistische tempel is gekend, ook over de 
grenzen van Schoten. Het is dan ook een unieke vereniging in de wijde omgeving. Bovendien 
ontvangen zij geen subsidie via andere kanalen, omwille van het feit dat het Boeddhisme niet 
officieel erkend is als godsdienst. We kunnen voor deze vereniging dus een uitzondering maken 
m.b.t. het aantal leden woonachtig in Schoten. 

 
BESLUIT CULTUURRAAD: POSITIEF ADVIES 
 
3.13. UBA afdeling VHF - reglement 
Voorwaarden waaraan UBA afdeling VHF niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 

 Actief aantal leden: 22 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: 3 
 
Een autonoom bestuur hebben met minstens 3 verschillende functiehouders, bv. voorzitter, 
ondervoorzitter, penningmeester, secretaris. 

 Slechts 1 functie ingevuld 
 

3.13. UBA afdeling VHF - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 
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- “Niet genoeg leden uit Schoten” 
- “Uniek onderwerp” 
- “Niet akkoord met goedkeuring” 
 
3.13. UBA afdeling VHF - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “In provincie Antwerpen zijn 12 afdelingen van UBA radioamateurs” 
- “Elke afdeling is autonoom in doen en laten” 
- “Voorzitter organiseert alles in samenspraak met leden” 
- “Penningmeester of ondervoorzitter hebben we niet (nodig)” 
- “Vergaderingen worden bijgewoond door niet-afdelingsleden” 
- “Eerder lid van cultuurraad en deelname aan WAK” 
 
ADVIES CULTUURRAAD 
De voorzitter van UBA is een 100% Schotenaar. Hij was in het verleden lid van de kunstenraad, 
maar wel als kunstenaar en niet als vertegenwoordiger van zijn vereniging. UBA is een unieke en 
waardevolle vereniging, maar voldoet niet aan enkele belangrijke voorwaarden uit het 
erkenningsreglement. We missen structuur en organisatie in de vereniging. 

 
BESLUIT CULTUURRAAD: NEGATIEF ADVIES 
 
3.14. Vandalen - reglement 
Voorwaarde waaraan Vandalen niet voldoet op basis van het erkenningsreglement: 

Minstens 50 % van de actieve leden zijn inwoner van Schoten, tenzij de vereniging kan aantonen 
dat de omliggende gemeenten niet over een vergelijkbare werking beschikken en de vereniging 
dus een nood uit de regio invult. 

 Actief aantal leden: 10 
 Aantal leden woonachtig in Schoten: 3 
 
3.14. Vandalen - feedback leden CR 
Feedback van leden cultuurraad voorafgaand aan vergadering: 

- “Niet genoeg leden uit Schoten” 
- “Twijfelgeval” 
- “Het lijkt erop dat zij toch al goed bezig zijn” 
 
3.14. Vandalen - feedback vereniging 
Feedback van vereniging ter motivatie van erkenningsaanvraag: 

- “Bij NTSV zijn slechts 4 clubs uit provincie Antwerpen actief” 
- “Dichtstbijzijnde club is ‘Antwerpen’ met speellokaal in Boechout” 
- “Overige 2 clubs spelen in en rond Mechelen” 
- “Kleine club, met ledenaantal dat schommelt tussen 10 en 15” 
- “Leden uit Sint-Job, Kalmthout, Zandhoven en Berchem” 
 
ADVIES CULTUURRAAD 
Vandalen is een unieke vereniging met een grote regionale uitstraling, eerder dan een Schotense 
uitstraling. Het is een kleine vereniging met een beperkt aantal leden uit Schoten. We moedigen 
Vandalen dan ook aan om te groeien in de toekomst. Misschien kunnen ze samengaan met 
Cogeltje om aan die vraag tegemoet te komen? Iedere vereniging kan aanvragen doen in deze 
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stijl. We vinden dat uiteraard geen probleem als iedereen bijdraagt tot het sociale leven, maar 
willen wel een wildgroei aan verenigingen rond hetzelfde thema (bv. gezelschapsspelen) 
vermijden. In de toekomst moeten we dan ook als cultuurraad bekijken hoe we met dit soort 
vragen omspringen. 

 
BESLUIT CULTUURRAAD: NEGATIEF ADVIES (met ruimte om te groeien) 
 
Algemene opmerkingen bij erkenningsaanvragen 
- Verenigingen die de grenzen weten te overschrijden, moeten we naar waarde schatten 
- We stellen ons vooral vragen bij kleinere groepen en activiteiten 
- Geen eenvoudige materie die je zowel met het hoofd als met het hart moet beoordelen 
- Spelregels dienen we regelmatig na te kijken en waar nodig aan te passen 
- We moeten beseffen dat je niet alles kan vatten in reglementen 
 
4. Opvolging adviezen 

4.1. Teams 
Bestuurslid Bart Van den Bergh gaf op de vorige cultuurraad toelichting over het werken via 
Teams. Momenteel werken we aan een fotohandleiding op maat. Op de volgende cultuurrraad 
gaan we die handleiding stap voor stap overlopen, zodat in de toekomst alle leden van de raad 
via dit platform individueel en met elkaar kunnen communiceren. 
 
4.2. Corona - lokaal cultuurleven 
Een lijst met veelgestelde vragen en antwoorden is bezorgd aan de lokale cultuurverenigingen. 
Vrijdag 12 februari 2021 volgt een nieuwe mail met meer info. De duurtijd van het ministerieel 
besluit is namelijk verlengd tot eind maart 2021. Enkel coronaveilig geachte activiteiten kunnen 
plaatsvinden mits die aan de nodige voorwaarden voldoen en worden goedgekeurd door het 
lokaal COVID-19 evenementenoverleg. 
 
4.3. Afsprakennota adviesraden 
De vragen en opmerkingen van de cultuurraad zijn bezorgd aan de betrokken collega’s. Zij gaan 
feedback geven. Van zodra we meer info hebben, koppelen we terug op de cultuurraad. 
 
4.4. Reglement projectsubsidies 
De vragen en opmerkingen van de cultuurraad zijn bezorgd aan de betrokken collega’s. Zij 
hebben die intussen beantwoord. We geven die info hieronder mee en hernemen dit 
agendapunt tijdens de volgende cultuurraad bij verdere vragen of opmerkingen. 
 
4.4.1. Artikel 4 
a) Het betreft geen zuiver commercieel of consumptiegericht initiatief. 

 VRAAG: Wanneer is het geen zuiver commercieel initiatief, maar wel enigszins commercieel? 

 ANTWOORD: Dit zal in de overweging van het projectvoorstel door de adviesraad moeten 
bekeken worden. Hier zijn geen klinkklare beschrijvingen/opsommingen voor mogelijk. 
 

b) De gemeente verwacht dat met het extra geld dat een organisator op deze manier verkrijgt,   
ook iets extra gebeurt. 

 VRAAG: Slaat dat op de projectsubsidie of gaat het om geld dat door het project extra 
binnenkomt (en toekomt aan de organisator)? 

 ANTWOORD: Dit slaat op de projectsubsidie. 
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c) De gemeente verwacht dat met het extra geld dat een organisator op deze manier verkrijgt, 
ook iets extra gebeurt. 

 VRAAG: Is het hier niet veiliger om van ‘organisatie’ te spreken? Het is alleszins consequenter 
om één begrip te hanteren voor het hele document. 

 ANTWOORD: De organisator kan ook een natuurlijk persoon zijn en is dus niet altijd een 
“organisatie”. 
 

d) De gemeente verwacht dat met het extra geld dat een organisator op deze manier verkrijgt, 
ook iets extra gebeurt. 

 VRAAG: ‘Iets’ is heel vaag? 

 ANTWOORD: Dat “iets” zal door de organisator geconcretiseerd moeten worden. Het is een 
rode draad dat we enerzijds bepaalde “wettelijke”/”duidelijke” richtlijnen moeten hebben, 
maar anderzijds wel een open reglement willen dat wel heel wat mogelijk maakt en niet te 
beperkend is. Juist in het vernieuwende karakter zit natuurlijk een grote onbekende, we 
worden mogelijk verrast met iets waar we helemaal niet aan gedacht hadden.  
 

e) Er wordt een extra inspanning geleverd door de organisatie, iets wat mogelijk ook extra 
inkomsten genereert. Er worden niet enkel kosten gedekt, maar we belonen omdat je net iets 
extra doet. 

 VRAAG: Financieel belonen? Dus de projectsubsidie is ruimer dan kostendekkend? 

 ANTWOORD: De interpretatie is hier zo: een evenement mag ruimer dan kostendekkend zijn 
en mag dus winst maken. Dat is echter niet het doel op zich. We willen vooral de organisator 
aanzetten om ook andere inkomstenbronnen aan te boren en we willen niet afschrikken 
door een toelage terug af te nemen als er winst gemaakt is.  
 

4.4.2. Artikel 6 
a) De tussenkomst gebeurt o.b.v. facturen of andere bewijsstukken voor kosten die gemaakt zijn, 
en wordt uitgekeerd via dit reglement. 

 VRAAG: Dit begrijpen we niet. Wordt bedoeld ‘op basis van dit reglement’? 

 ANTWOORD: Dat is vooral een technische bepaling om te zeggen dat we hiervoor op basis 
van dit reglement op voorhand een collegestuk aanmaken om die 200 euro te reserveren en 
dat we hiervoor dan als opvolgstukken de facturen of andere bewijsstukken gebruiken (en 
dus niet de hele procedure zoals voor een volledig uitgewerkt project). We werken hier vb. 
niet met voorschotten of zo, maar bij de afronding van een idee. Wanneer dat idee niet 
verder wordt uitgewerkt, betalen we de gemaakte kosten terug tot 200 euro. 
 

b) Loopt na deze eerste verkennende fase het idee toch op een sisser af? Dat kan! Wie niet 
waagt, niet wint. Dat heeft geen invloed op de tussenkomst in deze kosten. Wordt je idee verder 
uitgewerkt? Dan wordt deze tussenkomst verder meegerekend in de algemene kosten en telt 
dus mee voor de eindafrekening. Bespreek deze optie met de dienst evenementen. 

 VRAAG: Opnieuw een stijlbreuk, denken we. We hebben niet de indruk dat we een 
reglement aan het lezen zijn, maar een handleiding. De inhoud is wel relevant voor dit 
reglement. 

 ANTWOORD: Die stijlbreuk, dat is de bedoeling. Het is de bedoeling dat het reglement 
“leesbaarder” en minder “ambtelijk” is. Daarvoor diende de opleiding “Slim Geregeld”. 
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4.4.3. Artikel 7 
a) Je dossierbegeleider is op de hoogte van de planning van de adviesraad. 

 VRAAG: Is dit relevant voor het reglement?  

 ANTWOORD: Ja, omdat op basis daarvan de doorlooptijd van het project kan bepaald 
worden. Als vb. Vincent een cultuurproject gaat begeleiden als dossierbegeleider, dan weet 
die perfect wanneer hij dit kan laten passeren via de cultuurraad. 
 

b) Je kan in elk geval steeds contact opnemen met de evenementendienst voor verdere 
informatie.  

 VRAAG: Over het subsidiedossier? Zowel bij het indienen als nadien (bijvoorbeeld bij 
goedkeuring of afwijzing)? 

 ANTWOORD: Zeker, vanaf de aanduiding van een dossierbeheerder wordt die het eerste 
aanspreekpunt, maar Eva Van der Cruysse kan zeker bij vragen ook mee opvolgen.  

 
4.4.4. Artikel 9 
a) Indien het initiatief niet doorgaat, wordt de volledige eerste schijf sowieso teruggevorderd. 

 VRAAG: Ook als er kan aangetoond worden dat er kosten werden gemaakt voor 
bekendmaking? 

 ANTWOORD: Dit is dus ondertussen gewijzigd. 
 
4.5. Klarre Warre 
Het dossier rond ‘Klarre Warre’ wordt van dichtbij opgevolgd door de erfgoedraad. Het project is 
intussen voorgesteld op het college van burgemeester en schepenen. De combinatie van behoud 
van erfgoed en moderne accenten weet de gemeente te bekoren. De volgende stap in het traject 
is het uitschrijven van de wedstrijd. Gie Bresseleers, voorzitter van de erfgoedraad en lid van de 
cultuurraad, stelt voor om de meesterproef van de architecten samen met de leden door te 
nemen op de volgende cultuurraad. De meesterproef wordt hiervoor nog bezorgd. 
 
5. Cultuursubsidies 

5.1. Uitbetaling 
De subsidies vanuit het noodfonds werden tijdig uitbetaald. De werkingssubsidies voor 
cultuurverenigingen werden laattijd uitbetaald vanwege een vergetelheid bij de Financiële 
Dienst, die verantwoordelijk is voor de uitbetaling. Intussen zouden beide bedragen op de 
rekening van iedere cultuurvereniging moeten staan. 
 
5.2. Werkwijze 2021 
Op het intern overleg ‘samenleven’ werd voorgesteld om voor de werkingssubsidies van 2021 
dezelfde werkwijze te hanteren als het voorbije jaar. Concreet worden subsidies dan toegekend 
op basis van het dossier uit 2019. Nieuwe verenigingen zouden dit jaar subsidies kunnen 
aanvragen via de vernieuwde projectsubsidie. 

 Feedback cultuurraad: We gaan akkoord met dit voorstel. Wat wel moet worden voorzien, is 
een soort van controlemechanisme om na te gaan of alle verenigingen nog bestaan en dus 
niet ten onrechte nog subsidies ontvangen. Dit kan bijvoorbeeld door verenigingen zich te 
laten aanmelden of bewijsstuk te laten inleveren. Bij deze gelegenheid is het ook aangeraden 
om de actuele gegevens van alle verenigingen opnieuw op te vragen. 
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 Bestuurslid Marianne Lemmens laat weten dat zowel Femma Heilige Familie Donk als Femma 
Berkenrode-Koningshof niet meer als dusdanig bestaan. Beide verenigingen zijn overgestapt 
naar Femma Schoten. 

 
6. Cultuurjaar 2021 

6.1. Lopende projecten 
Dit is een overzicht van cultuuractiviteiten die momenteel lopende zijn: 

- Nieuwjaarsbrieven 
- Er was eens in Schoten: het marktplein 
- Erfgoedpuzzels 
- Schoten Bewandeld 
- Kunstkasten en erfgoedkasten 
- Erkenningsaanvragen 
- Ondersteuning verenigingen 
- Info Schoten: verenigingen in de kijker (krijgt wellicht online vervolg) 
 
6.2. Toekomstige projecten 
Dit is een voorlopig overzicht van cultuuractiviteiten die in de toekomst op de planning staan: 

- De 5 van Schoten: Erfgoeddag 
- Kunst in openbare ruimte, klassiek platform en Erfgoedcel Voorkempen 
- Ontmoetingsmoment amateurkunstenaars (bv. online ontmoeting tussen verenigingen) 
- Zomerprogramma: muziekavonden, film en Torenconcert 
- Opening cultuurseizoen: Open Monumentendag 
- Podium aan lokaal talent 
- Wereldlichtjesdag 
- Cultuurprijs en Erfgoedprijs 

 
7. Varia 

 
7.1. Toekomst van de raad 
Als dagelijks bestuur zijn wij verantwoordelijk voor de continuïteit van de cultuurraad. Voorzitter 
Ignace Sysmans, ondervoorzitter Ren Hesters en penningmeester Ernie Verbist hebben daarom 
samen nagedacht over hoe we dit als raad in de toekomst kunnen blijven garanderen. Naar hun 
aanvoelen is er te weinig contact tussen de leden om onderbouwde adviezen te kunnen 
formuleren. Corona is hiervan niet de oorzaak, maar zet ons wel aan tot creatief denken. 

Nieuwe communicatiemiddelen moeten ons helpen om beter en sneller te functioneren. 
Vandaar het voorstel om, voor de leden die niet beschikken over een Ipad of tablet, vanuit de 
raad een exemplaar aan te kopen. Dit moet leiden tot meer en betere contacten. Een tablet is 
een hulpmiddel om elkaar meer te zien, sneller te zien en actuele agendapunten te bespreken. 
We moeten de stap durven zetten naar nieuwe vormen van communicatie die een toegevoegde 
waarde kunnen betekenen voor de werking van de raad en bovendien ook ecologisch zijn. 

De geraamde kosten worden geschat op ongeveer 6000 euro. Dit bedrag wordt betaald met 
budget van de cultuurraad. De tablet blijft na aankoop dan ook eigendom van de raad, maar kan 
indien gewenst na de bestuurstermijn worden aangekocht door de leden. Er zal begeleiding 
worden voorzien voor het gebruik van de tablets. 

De cultuurraad is akkoord met de aankoop van tablets voor de bestuursleden die hier niet over 
beschikken. Hier wordt de komende weken werk van gemaakt. 
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7.2. Gemeentelijke aanplakborden 
De gemeentelijke infoborden zijn tijdelijk verwijderd voor onderhoud en herstelling. De 
gemeente wil graag de adviesraden betrekken bij het toekomsttraject van deze borden. Hoe zien 
zij dit? Willen zij de borden graag behouden? Zijn zij op zoek naar nieuwe locaties? Hebben zij 
nog andere ideeën hierover? 

 Feedback cultuurraad: Zijn er voor gemeentelijke aanplakborden budgetten voorzien? Het 
moet natuurlijk betaald worden en betaalbaar blijven. Zijn lichtkranten of roterende zuilen 
een optie? Lichtkranten zijn goed, maar verenigingen hebben hier weinig vat op. Je stuurt 
een boodschap in, maar weet niet wanneer die te zien zal zijn en wanneer die weer 
verdwijnt. De affiches hebben ook hun waarde in het straatbeeld. Verenigingen moeten 
affiches kunnen ophangen, een lichtkrant is vaak te vluchtig. Een nadeel van een affiche is 
dan weer dat die vaak wordt overplakt door een affiche die zelfs niet is aangevraagd. Het is 
belangrijk om plaats te laten voor nostalgie. 

 Reactie schepen Charlotte Klima: Er zijn budgetten voorhanden. We zijn vooral op zoek naar 
de creatieve inbreng en feedback van alle gemeentelijke adviesraden.  

 Dit agendapunt wordt op de volgende raad hernomen. 
 
7.3. Totems 
De gemeentelijke totems zijn de houten palen met grote plakkaten die worden gebruikt ter 
promotie van o.a. de Scheldeprijs. De afmetingen zijn anders dan gebruikelijk, maar verenigingen 
mogen van deze totems gebruikmaken. Geïnteresseerden mogen een mail sturen en kunnen via 
die weg ook de precieze afmetingen van de plakkaten opvragen. Bestuurslid Ren Hesters laat 
weten dat AMBS binnenkort gebruik zal maken van een totem voor de Fashion Days. 
 
7.4. Toon Daems 
In 2022 viert Toon Daems zijn 70ste verjaardag. Hij wil dit in het najaar van 2022 vieren met een 
tweedaagse in De Kaekelaar en vraagt in welke mate de cultuurraad kan ondersteunen.  

 Feedback cultuurraad: Verschillende verenigingen die vanuit de cultuurraad deelnemen aan 
dit project kan een mooie steun zijn voor Toon Daems.  

 Reactie voorzitter Ignace Sysmans: Chara werkt intussen al mee. 

 Dit agendapunt wordt op de volgende raad hernomen. 
 

7.5. Budget erfgoedraad 
Gie Bresseleers, voorzitter van de erfgoedraad en lid van de cultuurraad, vraag zich af hoe het 
staat met het budget van de erfgoedraad. Die kan vanaf 2020 rekenen op een eigen budget van 
1500 euro, maar tot op heden is dit bedrag nog niet gestort. Wellicht moeten we hier nog een 
officiële aanvraag voor indienen bij de Financiële Dienst. Ernie Verbist, penningmeester van de 
cultuurraad, volgt dit samen met Gie Bresseleers en de cultuurdienst verder op. 
 
7.6. Cijfers cultuuractiviteiten 
Ignace Sysmans, voorzitter van de cultuurraad, vraagt of het mogelijk is om in de toekomst cijfers 
te delen over de cultuuractiviteiten die plaatsvonden (bv. aantal bezoekers). Zo kunnen 
cultuurdienst en cultuurraad samen evalueren hoe het project is verlopen en waar er marge is 
voor verbetering. 
 
7.7. Cultuurraad Voor- en Noorderkempen 
Voorzitter Ignace Sysmans wijst erop dat we al lang niets meer hebben vernomen van de 
cultuurraad Voor- en Noorderkempen. Die lijkt uitgedoofd. In hoeverre moeten wij als 
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cultuurraad initiatief nemen om dit terug op te starten? Wat wel nog bestaat, is het 
samenwerkingsverband genaamd ‘Biscuit’. De cultuurraad wil graag weten wat er daar leeft en 
gaande is en vraagt om in de toekomst ook hierover informatie uit te wisselen. 
 
7.8. Datum volgende cultuurraad 
De volgende cultuurraad vindt plaats op dinsdag 30 maart 2021 om 20 uur. 
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